
HORNSLET SKOLE
SYDDJURS KOMMUNE

STED:
Personalerum i PUC-bygning/stueplan

BESTYRELSENS SPILLEREGLER
● Stik hånden i vejret
● Alle kommer til orde
● Alle byder ind
● Lyt efter det gode budskab
● Søg at forstå - før du selv taler
● Plads til bevægelse og humor
● Tal pænt
● Anerkend forskellighed
● Undgå “Ekko-effekten”

Skolebestyrelsesmøde

Mandag 22.05.2023 kl. 18.00 – 21.00

Indbudte:
Forældrerepræsentanter: Allan Markussen, Carina Manley Hansen, Steven Thomsen, Jakob

Bangsgaard Øhlenschlæger, Helena Danielsen, Peter Dalsgaard Busk
Jensen, Thomas Rathcke

Medarb.repræsentanter: Jesper Rugaard, Lene Kjær Andersen
Elevrepræsentanter: Lukas 9.a, Kalle 8.a
Ledelsesrepræsentanter:
Gæster: Cathrine
Dalgaard

Mikael Bugge Lone Borup

Afbud:Peter Dalsgaard
Busk, Lone Borup,
Thomas Rathcke, Jakob
Øhlenschlæger

Kl. 18.00 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
Sag 1. a Velkommen og siden sidst
Formål med punktet: Information om skolens drift

Referat
- Der er afviklet den skriftlige eksamen og der er gang i den mundtlige eksamen.
- Der er afviklet en hyggelig sidste skoledag, med karamelkast, fodboldkamp og god stemning

på skolen.
- Der er gang i skoleårets planlægning;

Fagfordeling, traditioner, resursecenter, klasse placeringer PBL, samarbejde med kirken, 30. og
31. maj laves der skoleskemaer

- Den 25.5 meldes de nye lærere ud, samtidig med at der meldes nye 6. klasser ud
- Der er løbende møder om ny skolebyggeri med fokus på inventar og IT.

Der er licitation hen over foråret. Byggeplanen holdes fortsat.
- Der er afviklet skole-udviklingssamtale. Medarbejdere, elever, forældre og ledelse mødtes med

forvaltningen. Samtalen har haft fokus på læse-indsatser og matematik-indsatser.
Samt skolens udviklingsområder; PBL og en skole på 2 matrikler.
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HORNSLET SKOLE
SYDDJURS KOMMUNE

- Bestyrelsen har været til dialogmøde med politikerne. Der blev drøftet kvalitet i den nye børne
og unge politik, samt skolenærværsindsats for udsatte elever.

Sag 1.b Nyt fra elevrådet INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
Formål med punktet: Information fra elevrådet

Referat:

Kl. 18.15 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
2. Sag: Besøg af Katrine Dalgaard
Formål med punktet: Kultur og fritid har lavet et forløb med udskolingens elever, som de fortæller om

Referat:

Katrine fortæller om et aktivitetstilbud til eleverne i udskolingen i Hornslet.
Der er etableret et samarbejde mellem skolen, ungdomsskolen, hallen og kultur&fritid.
Der har været en workshop hvor elever fra udskolingen på Hornslet Skole, Hornslet hallen og hallen.
Workshoppen har skabt en positiv elevinvolvering.
Den 16. juni er der planlagt et arrangement - Lazer Game.

Arrangementet er gratis for de unge og etableret gennem en fælles investering.
Arrangementet bliver for 7. 8. & 9. klasse

Der bliver efterfølgende evalueret og fulgt op med et nyt arrangement.

Kl. 18.40 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
3. Sag: Skofriskole
Formål med punktet: hvad er status

Referat
Fra skolen går det ok. Der er bestilt måtter som er lagt på til at sikre at der ikke drypper vand.
Der er rent i indemiljøet.
Der kan være enkelte elever der glemmer at tage deres sko af.
Elevrådet er involveret i at skabe et godt miljø og en god kultur.
Der er ikke sko der forsvinder mere end tidligere.
Det opleves ikke umiddelbart konfliktfyldt.
Der skal evalueres på hvordan 00 klasser kan have det.
Skal der kigges på efterårsvejr og vintervejr.
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Kl. 19.00 Spisning af let aftensmåltid

Kl. 19.30 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
4. Sag: Mobilpolitik
Formål med punktet: Drøftelsen fra forrige møde fortsættes. Hvad er bestyrelsens holdning til brug af
mobil telefoner i skoledagen

Referat
Der er en holdning til at der ikke skal være mobiltelefoner og smartwatches mv.
Bestyrelsen vil være nysgerrig på, hvad andres bestyrelser i kommunen gør. Der er flere skoler som
benytter sig af mobil hotel, så telefonen afleveres om morgenen.
Der lægges op til, at der skal være en drøftelse blandt det pædagogiske personale, så bestyrelsen på
den baggrund kan drøfte en evt. justering af det eksisterende princip.

Skal elevrådet involveres?
Medarbejderudvalget er optaget af, at der skal tages en drøftelse af boligpolitikken.

Formålet med en “mobilfri skole” skal være klart.
Der skal være en forandring fra brugen af mobiltelefon til nærvær i fællesskabet.

Hvordan får vi skabt en god og positiv forældreopbakning?

Hvad er alternativet til brugen af sociale medier?

konklusionen er at bestyrelsen fortsat er en mobilfri skole

Kl. 20.10 INFO / DRØFTELSE / BESLUTNING
5. Sag: Kommunnikations strategi til den kommende budgetproces i efteråret
Formål med punktet: Hvordan griber bestyrelsen den opgave

Referat
Der skal findes besparelser på 18 mill. på børne og skoleområdet.
Processen
7. juni behandles i fagudvalg
21. juni behandles i byråd
24. august behandles kataloget i direktion og fremlægges offentligt

Bestyrelsen skal lave høringssvar på kataloget.
På bestyrelsens juni-måned skal der drøftes en holdning til den konkrete tildelingsmodel.
En strategi kan være at der deltages på borgermøder og byrådsmøder.
Det er vigtigt at der ikke bliver en store og små skoler konflikt, men et fokus på hvad reduktionerne får
af konkret karakter for Hornslet Skole - herunder en justering af tildelingsmodellen.

En god lokal dialog med udvalget, hvor lokale udfordringer drøftes
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Kl. 20.50
PARKERINGSPLADSEN
Formål med punktet: Er der punkter til næste møde eller senere behandling, indsættes de her

Der skal planlægges et møde i uge 32 eller 33. Punkt om budget katalog.

evt. kaffemøde med politikerne

trafikpolitik

Hornslet, 23-05-22 Mødet hævet kl.:
Med venlig hilsen Referent:

Mikael Bugge
Mikael Bugge Næste mødedato: 23-06-14
Skoleleder Næste FU Punkter 2 dage før: 23-05-30
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